
O B E C   B R A C O V C E 

 

 

ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Bracovciach, mimo plánu činnosti  

konaného dňa 30. novembra  2018 o 17.30 hod. v malej zasadačke OcÚ 

 

 

PRÍTOMNÍ 

 

STAROSTKA OBCE:  PhDr. Kolesnáčová Ivana 

 

POSLANCI: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, 

Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

OSPRAVEDLNENÍ:   Džubanský Ján, Žofčák Miroslav 

 

NEOSPRAVEDLNENÍ:   X 

 

 

Návrh  programu: 

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. VZN č. 1/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a 

školských zariadení zriadených  na území obce Bracovce v roku 2019 

6. VZN č. 2/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí 

s trvalým pobytom na území obce 

7. VZN č. 3/2019 o určení výšky mesačného príspevku od zákonných zástupcov detí/ 

žiakov a dospelých za pobyt v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť školského klubu detí, a na čiastočnú úhradu nákladov v školských jedálňach, 

ktorého zriaďovateľom je obec Bracovce 

8. VZN č. 4/2019 o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Bracovce 

9. Zverenie majetku Obce Bracovce do správy ZŠsMŠ Bracovce 

10. Žiadosť o refundáciu platby ZŠsMŠ Bracovce 

11. Návrh na odmeny pre zamestnancov MŠ, ŠKD, ŠJ  

12. Návrh na jednorazové zvýšenie platu starostky obce  

13. Návrh na nákup techniky na zimnú údržbu ciest a chodníkov  

14. Návrh na nákup techniky pre DHZ Bracovce 

15. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2019 

16. Schválenie návrhu rozpočtu obce Bracovce na rok 2019 

17. Rôzne 

18. Diskusia 

19. Záver 

      

 



PRIEBEH ROKOVANIA ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

K bodu  1: 

Otvorenie zasadnutia OZ 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce PhDr. Ivana Kolesnáčová, 

ktorá privítala poslancov a prítomných na zasadnutí. Skonštatovala, že na zasadnutí sú prítomní 

zo siedmich poslancov piati, dvaja poslanci sa ospravedlnili. Obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 

 

K bodu 2: 

Schválenie overovateľov zápisnice 

 Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a poslancami schválení poslanci Janošová 

Iveta, Žofčák Anton. 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 3: 

Kontrola uznesenia 

 Kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ mimo plánu činnosti, ktoré sa uskutočnilo 13. 

novembra 2018 vykonala starostka obce, ktorá poslancov oboznámila s prijatými uzneseniami 

a konštatovala, že uznesenia sú splnené, prípadne sa plnia. 

 

K bodu 4: 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

Starostka obce predložila návrh programu na rokovanie OZ, ktorý poslanci obdŕžali 

v pozvánke. Poslanci nemali k predloženému programu žiadne pripomienky. Návrh programu 

zasadnutia OZ bol schválený bez pripomienok. 

 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Návrh  programu: 

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. VZN č. 1/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a 

školských zariadení zriadených  na území obce Bracovce v roku 2019 

6. VZN č. 2/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí 

s trvalým pobytom na území obce 



7. VZN č. 3/2019 o určení výšky mesačného príspevku od zákonných zástupcov detí/ 

žiakov a dospelých za pobyt v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť školského klubu detí, a na čiastočnú úhradu nákladov v školských jedálňach, 

ktorého zriaďovateľom je obec Bracovce 

8. VZN č. 4/2019 o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Bracovce 

9. Zverenie majetku Obce Bracovce do správy ZŠsMŠ Bracovce 

10. Žiadosť o refundáciu platby ZŠsMŠ Bracovce 

11. Návrh na odmeny pre zamestnancov MŠ, ŠKD, ŠJ  

12. Návrh na jednorazové zvýšenie platu starostky obce  

13. Návrh na nákup techniky na zimnú údržbu ciest a chodníkov  

14. Návrh na nákup techniky pre DHZ Bracovce 

15. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2019 

16. Schválenie návrhu rozpočtu obce Bracovce na rok 2019 

17. Rôzne 

18. Diskusia 

19. Záver         

 

 

K bodu 5: 

VZN č. 1/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a 

školských zariadení zriadených  na území obce Bracovce v roku 2019 

  

 Starostka obce po prečítaní bodu rokovania smerovala na poslancov otázku, či má niekto 

niečo na vyjadrenie sa k tomuto VZN. Všetci poslanci boli s návrhom VZN oboznámení, 

nemali pripomienky a súhlasili s prijatím tohto VZN.  

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 6: 

VZN č. 2/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí s 

trvalým pobytom na území obce 

 

 Starostka obce aj pri tomto VZN vyzvala poslancov, aby sa vyjadrili, ak majú niečo na 

doplnenie do tohto VZN. Neboli žiadne pripomienky, všetci prítomní poslanci súhlasili 

s prijatím VZN. 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 7: 

VZN č. 3/2019 o určení výšky mesačného príspevku od zákonných zástupcov detí/ žiakov 

a dospelých za pobyt v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 



školského klubu detí, a na čiastočnú úhradu nákladov v školských jedálňach, ktorého 

zriaďovateľom je obec Bracovce 

 

 Aj v tomto bode rokovania pani starostka dala priestor pre poslancov, ak majú niečo na 

doplnenie. Žiadny z poslancov nepripomienkoval prijatie toho VZN a tak bolo schválené 

prijatie. 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 8:  

VZN č. 4/2019 o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Bracovce 

 

Pani starostka prečítala tento bod programu a opäť dala možnosť poslancom vyjadriť sa 

k tomuto návrhu VZN. Prihlásil sa poslanec Mihaľo a pani starostka mu dala slovo. Poslanec 

Mihaľo  chcel oboznámiť prítomných občanov s touto problematikou. Keďže občania prišli na 

zasadnutie OZ aj z dôvodu zvyšovania poplatku za komunálny odpad. Upovedomil občanov 

o tom, že poplatok sa roky nezvyšoval a bolo to potrebné urobiť už dávnejšie, pretože obec 

dopláca za vývoz odpadu. Skutočná suma za vývoz bola vyššia ako občania platia. Zaviesť 

v obci krúžkový spôsob na zber odpadu sa osvedčil, pretože sa znížil počet vyvážaných nádob 

a reálne sa platí iba za to čo sa skutočne vyvezie.  

Tento názor a postoj podporili aj poslanci Hrubý a Šamudovský. 

 

O slovo sa prihlásil občan Milan Niský, ktorému pani starostka dala slovo. Uviedol, že je treba 

sledovať neplatičov, aby na nich nedoplácali poctivý občania. Obrátil sa aj na pán riaditeľa 

školy, aby sa robila osveta medzi žiakmi, aby vedeli triediť odpad, neznečisťovali životné 

prostredie odpadom. Následne vyjadril názor, že je veľmi zlá disciplína ľudí v tomto smere. 

Ďalej mal poznámku, že na miestnom kompostovisku sa vedie zoznam, kto, kedy a čo vyviezol. 

Poznamenal, že treba ísť k občanom, ktorí nie sú na zozname a spýtať sa čo robia s takým 

odpadom oni, kam ho dávajú.   

Reagoval na to poslanec Šamudovský, že osveta sa v škole robí, čo potvrdil aj riaditeľ, lenže 

podotkol, že do školy chodia nielen deti z našej obce. Oboznámil prítomných aj to tom, že nejde 

vždy len o neprispôsobivých občanov, ktorí vyvážajú odpad na nelegálne skládky, prípadne že 

odpad vyhadzujú z auta. Robia to aj vzdelaní ľudia.  

Ak občania vedia o niekom kto vyváža odpad, kde sa nepatrí je potrebné to oznámiť písomne 

na OcÚ, prípadne priamo na Okresný úrad, odbor životného prostredia, pretože ak aj obec 

dostane podnet od občana, takéto veci rieši odbor životného prostredia.  

Pani starostka to potvrdila tým, že dodala, že obec je povinná takúto sťažnosť do 7 dní posunúť 

na spomínaný odbor životného prostredia. 

Občianka Ivanovová Viera položila otázku, že čo má z toho, že triedi odpad? Pani starostka jej 

odpovedala, že aj kvôli tomu, že sa v obci odpad triedi je poplatok taký, aký je. Vyjadrila sa aj 

o tom, že hliadka MOPS by mala kontrolovať vypaľovanie a pálenie v obci.  

Občan Kováč Miroslav povedal, že on má na rok 24 krúžkov a nestačí mu to na vývoz na celý 

rok. Občanovi bolo vysvetlené, že krúžky sa nedávajú na počet vývozov na rok, ale na osobu 

je 6 krúžkov, preto aj jemu bolo povedané aby separoval odpad a určite krúžky ušetrí. 



Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 9: 

Zverenie majetku Obce Bracovce do správy ZŠsMŠ Bracovce 

 

 Pani starostka poprosila hospodárku obce, pani Evu Hrabovskú, aby oboznámila 

poslancov s daným bodom. Pani Hrabovská prečítala protokol o zverení majetku obce 

Bracovce do správy školy, jej dôvodovú časť.  

Poslanci vzali na vedomie tento bod a nemali žiadne pripomienky. So zverením majetku 

súhlasili.  

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K dobu 10: 

Žiadosť o refundáciu platby ZŠsMŠ Bracovce 

 

 Pani starostka v tomto bode iba pripomenula poslancom čo rozoberali na porade, o aký 

problém ide. 

Poslanec Mihaľo sa vyjadril, že prečo by mala obec platiť za niečo čo sa týka školy. Chybu 

urobila predchádzajúca pani riaditeľka, súčasný riaditeľ prevzal školu s plusmi aj mínusmi 

a preto si to musia riešiť sami. 

Pán riaditeľ Novák to akceptoval, iba podotkol, že bude pre nich veľmi náročné získať financie. 

 

Hlasovanie   

za: 0 

 

Proti: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 11: 

Návrh na odmeny pre zamestnancov MŠ, ŠKD, ŠJ  

 

 Týmto bodom programu sa poslanci zaoberali už na porade, ktorú mali k rozpočtu 13. 

novembra 2018. Dohodli sa na schválení 50% z navrhovanej sumy.  

 K téme poprosila o slovo zástupkyňa pre MŠ Hrabovská Anna- chcela poznať podľa akých 

kritérií budú rozdelené odmeny. Ak má obec peniaze tak prečo iba 50%. Vyjadrila názor 

a postoj, že si nárokuje na odmenu pre seba, svoje 2 učiteľky a školníčku, pretože vyvinie 

dostatok úsilia na to, aby bola škôlka naplnená. 



Pani starostka ozrejmila, že odmeny schvaľujú každý rok a je to 50%, tak ako teraz. Navrhla 

pánovi riaditeľovi, aby pedagogickí zamestnanci dostali odmenu 50%, je to však v jeho 

kompetencií ako ich nakoniec rozdelí.  

Poslanec Šamudovský reagoval na tému tým, že povedal, že do škôlky, školy a jedálne sa 

investuje a obec robí všetko preto, aby podmienky pre zamestnancov a deti boli čo najlepšie. 

Zároveň podotkol, že odmena nie je nárokovateľná  časť.  

Na záver bodu pani Hrabovská poďakovala aspoň za tých schválených 50% na odmeny pre 

zamestnancov.  

 

K bodu 12: 

Návrh na jednorazové zvýšenie platu starostky obce  

 

 Pán poslanec Hrubý poprosil pani starostku o slovo. Uviedol, že navrhuje schváliť pani 

starostke v súlade so zákonom NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov navýšenie súčasného 

poberaného mesačného platu starostky obce o 30% na dobu jedeného mesiaca. 

Všetci prítomní poslanci súhlasili a nemali žiadne pripomienky. 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 13: 

Návrh na nákup techniky na zimnú údržbu ciest a chodníkov  

 

 Pani starostka informovala poslancov o tom, že je potrebné zakúpiť snežnú frézu na 

zimnú údržbu ciest a chodníkov, nakoľko o tieto komunikácie sa musí podľa novelizovaného 

zákona starať obec. Poslanci samozrejme súhlasili a nemali žiadne námietky. 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 14:  

Návrh na nákup techniky pre DHZ Bracovce 

 

 Nakoľko sa činnosť DHZ Bracovce rozbehla pani starostka povedala, že je potrebné 

zakúpenie tejto techniky. Ide o hasičskú mašinu, ktorú momentálne zbor nemá a je potrebný, 

pretože si ho iba požičiavajú. 

Poslanec Hrubý povedal, že on sledoval na webe inzeráty a našli jeden inzerát, ktorý je 

zaujímavý. Poslanec Mihaľo tiež povedal, že sú rôzne inzeráty a drahšie aj lacnejšie, treba zistiť 

a rozhodnúť, ktorý stroj zakúpiť. 

Do témy vstúpil občan Milan Niský, ktorý dlhé roky pôsobil v DHZ a vyjadril názor, že je 

potrebné ísť vyskúšať stroj, ktorý by chceli kúpiť, nemusí to byť najsilnejší stroj, ale stredná 

trieda pre našich chlapcov bude postačovať. 

 



Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 15 

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2019 

 

 V tomto bode poprosila pani starostka hlavnú kontrolórku, aby podala stanovisko. Pani 

kontrolórka informovala,  že kontroluje formálnu stránku rozpočtu, či sú dodržiavané právne 

predpisy a či rozpočet spĺňa všetky náležitosti, ktoré má. 

Tento rozpočet je vyrovnaný a nemá k nemu žiadne výhrady, odporučila, aby poslanci schválili 

návrh rozpočtu bez programovej štruktúry a rozpočty na rok 2020 a 2021 zobrali na vedomie. 

Stanovisko hlavného kontrolóra tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 16: 

Schválenie návrhu rozpočtu obce Bracovce na rok 2019 

 

 Návrh rozpočtu na rok 2019 poslanci obdržali a boli s ním oboznámení. Starostka spolu 

s hospodárkou obce na pracovnej porade k rozpočtu, o ktorú požiadali poslanci, vysvetlili čo 

zhŕňa rozpočet v príjmovej a čo vo výdavkovej časti. Poslanci nemali žiadne pripomienky a na 

odporúčanie hlavnej kontrolórky schválili rozpočet na rok 2019.  

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 17: 

Rôzne 

 

 Hospodárka obce podal informačnú správu od audítorky za rok 2017. Skonštatovala, 

že audítorka v správe uviedla, že obec Bracovce za rok 2017 konala v súlade s požiadavkami 

o rozpočtových pravidlách. Časť správy tvorí súčasť príloh zápisnice. 

Poslanci berú správu audítorky na vedomie.  

 

K bodu 18 

Diskusia 

 

 V diskusií občan Miroslav Kováč- povedal, že by bolo dobre urobiť na prevádzkarni 

stavebniny. 

Pani Ivanovová sa pýtala v akom stave je riešenie kanalizácie, tiež vyjadrila názor, že by sa 

mohli urobiť relácie do rozhlasu o triedení odpadu. 

Zástupkyňa pre MŠ Hrabovská pozvala všetkých na vystúpenie detí MŠ 19.12.2018 do 

kultúrneho domu v Bracovciach. 

Alexander Kovács upozornil na parkujúce autá na mostíku pri č. d. 182, ktoré bránia vo výhľade 

vychádzajúcim autá smerom z uličky od úradu. 

 



K Bodu 19: 

Záver 

 Obecné zastupiteľstvo nepreberalo viac bodov programu. Starostka obce poďakovala 

prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. Schôdza bola ukončená 19:30 hod.  

 

Overovatelia zápisnice: 

 Janošová Iveta 

 Žofčák Anton 

 

Zapisovateľka: 

 Bc. Marianna Šamudovská 

 

Zápisnica bola napísaná a podpísaná starostkou obce. 

 

Bracovce, 30. novembra 2018  

    

        .......................................... 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

         starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



OBEC BRACOVCE 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bracovciach  

zo dňa 30. novembra  2018  

 

Obecné zastupiteľstvo po prejednaní programu prijíma toto uznesenie: 

 

K bodu 2         uz. č.  47/ 2018 

Schválenie overovateľov zápisnice  

  

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Overovateľov zápisnice: Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

      

   

   

 

 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

 zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 3        uz. č. 48/ 2018 

Kontrola uznesenia  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Berie na vedomie: 

Informatívnu správu o prevedenej kontrole uznesení zo dňa 13. novembra 2018. 

 

 

 

PhDr. Ivana Kolesnáčová  

starostka obce 

 



U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 4        uz. č. 49/ 2018 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Návrh programu zasadnutia OZ v Bracovciach bez pripomienok a bodov na doplnenie 

 

 

NÁVRH PROGRAMU: 

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. VZN č. 1/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a 

školských zariadení zriadených  na území obce Bracovce v roku 2019 

6. VZN č. 2/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí 

s trvalým pobytom na území obce 

7. VZN č. 3/2019 o určení výšky mesačného príspevku od zákonných zástupcov detí/ 

žiakov a dospelých za pobyt v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť školského klubu detí, a na čiastočnú úhradu nákladov v školských jedálňach, 

ktorého zriaďovateľom je obec Bracovce 

8. VZN č. 4/2019 o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Bracovce 

9. Zverenie majetku Obce Bracovce do správy ZŠsMŠ Bracovce 

10. Žiadosť o refundáciu platby ZŠsMŠ Bracovce 

11. Návrh na odmeny pre zamestnancov MŠ, ŠKD, ŠJ  

12. Návrh na jednorazové zvýšenie platu starostky obce  

13. Návrh na nákup techniky na zimnú údržbu ciest a chodníkov  

14. Návrh na nákup techniky pre DHZ Bracovce 

15. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2019 

16. Schválenie návrhu rozpočtu obce Bracovce na rok 2019 

17. Rôzne 

18. Diskusia 

19. Záver 

      

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce 



 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra  2018 

 

K bodu 5     uz. č. 50/ 2018  

VZN č. 1/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a 

školských zariadení zriadených  na území obce Bracovce v roku 2019 

     

Obecné zastupiteľstvo  v Bracovciach 

Schvaľuje: 

VZN č. 1/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských 

zariadení zriadených  na území obce Bracovce v roku 2019 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

 

 

 

 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 6        uz. č. 51/ 2018 

VZN č. 2/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí s 

trvalým pobytom na území obce 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

VZN č. 2/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí s trvalým 

pobytom na území obce 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce   



U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 7        uz. č. 52/ 2018 

VZN č. 3/2019 o určení výšky mesačného príspevku od zákonných zástupcov detí/ žiakov 

a dospelých za pobyt v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 

školského klubu detí, a na čiastočnú úhradu nákladov v školských jedálňach, ktorého 

zriaďovateľom je obec Bracovce 

 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

VZN č. 3/2019 o určení výšky mesačného príspevku od zákonných zástupcov detí/ žiakov a 

dospelých za pobyt v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského 

klubu detí, a na čiastočnú úhradu nákladov v školských jedálňach, ktorého zriaďovateľom je 

obec Bracovce 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 8        uz. č. 53/ 2018 

VZN č. 4/2019 o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Bracovce 

 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

VZN č. 4/2019 o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území obce Bracovce 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  



U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 9        uz. č. 54/ 2018 

Zverenie majetku Obce Bracovce do správy ZŠsMŠ Bracovce 

 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Zverenie majetku Obce Bracovce do správy ZŠsMŠ Bracovce vo výške 29 531,10 € 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce   

 

 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 10        uz. č. 55/ 2018 

Žiadosť o refundáciu platby ZŠsMŠ Bracovce 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Žiadosť o refundáciu platby ZŠsMŠ Bracovce 

 

Hlasovanie   

za: 0 

 

Proti: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Zdržali sa: 0 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce 

 

 

 

 

 



U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 11        uz. č. 56/ 2018 

Návrh na odmeny pre zamestnancov MŠ, ŠKD, ŠJ  

 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Odmeny pre zamestnancov MŠ, ŠKD, ŠJ vo výške 50% z navrhovanej sumy 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce   

 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 12        uz. č. 57/ 2018 

Návrh na jednorazové zvýšenie platu starostky obce  

 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

V súlade so zákonom NR SR č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov navýšenie mesačného platu 

starostky obce od 01.12.2018 o 60% na dobu jedného mesiaca a od 01.01.2019 schvaľuje 

navýšenie mesačného platu starostu obce o 30% 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce 

 

 

 

 

 



U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 13        uz. č. 58/ 2018 

Návrh na nákup techniky na zimnú údržbu ciest a chodníkov  

 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Nákup techniky na zimnú údržbu ciest a chodníkov v sume 1 749 € 

 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce 

 

 

 

 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 14        uz. č. 59/ 2018 

Návrh na nákup techniky pre DHZ Bracovce 

 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Nákup techniky pre DHZ Bracovce v sume 2 400 € 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce 



U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 15        uz. č. 60/ 2018 

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2019 

 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Berie na vedomie: 

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2019 

 

 

 

 

PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce 

 

 

 

 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 16        uz. č. 61/ 2018 

Schválenie návrhu rozpočtu obce Bracovce na rok 2019 

 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Rozpočet obce Bracovce na rok 2019 bez programovej štruktúry 

 

Hlasovanie   

za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Berie na vedomie: 

Rozpočet obce Bracovce na roky 2020 a 2021 

 

 

 

PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce 

 

 

 



U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce 

zo dňa 30. novembra 2018 

 

K bodu 17        uz. č. 62/ 2018 

Rôzne 

Správa Audtitórky 

 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Berie na vedomie: 

Správu od audítorky za rok 2017 

 

 

 

  

PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce 

 


